

《单词百科:IUI是什么意思?IUI怎么发音?IUI的解释和用法》

英语单词IUI是什么意思?IUI怎么读?IUI怎么发音?简答网为您整理了IUI的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



IUI的意思

1、宫内人工授精;

IUI的双语例句

1、 So, the next thing to do is use the iUI toolkit to extend the interface.

所以，下一步是使用iUI工具包扩展这个界面。

2、 The rest of the HTML is just a simple example of using iUI.

这个HTML的剩余部分只是使用iUI的一个简单示例。

3、 These problems are beyond the research range of project management. On this

occasion, IUI cooperation project management is a more effective approach to solve the problem.

上述问题已超出了项目管理的研究范畴，在这种情况下，产学研合作项目治理则是解决问题更有效的途径。

4、Methods After intravenous administration of contrast agent, fundamental imaging, second harmonic imaging and IUI were used to evaluate the blood perfusion of tumors of liver in ten rabbits.

方法经静脉注射氟碳微泡造影剂后，应用基波显像、间歇式显像观察兔肝VX2肿瘤血流灌注。

5、Objective: To probe into the application of 90% percoll single-step gradient centrifugation technique in intrauterine insemination (IUI).

目的探讨90%Percoll单层梯度离心法在宫腔内人工授精（IUI）中的应用价值。

6、Objective To study the mental health state of patients receiving intrauterine insemination (IUI) using husband sperms.

目的探讨夫精人工授精病人的心理健康状态。

7、Methods: 114 cases of infertility women received IUI were divided into the observation group and the control group.

方法：采用CC/HMG/HCG方案促排卵，将行IUI的114例不孕妇女随机分为两组：观察组57例，于月经第1-20天连续服用阿斯匹林75mg/d；

8、Objective: To study the effects of 97 cycles of intrauterine insemination (IUI) in 84 patients.

目的选择84对患者97个周期的宫腔内人工授精（IUI）进行临床疗效分析。

9、Methods The clinical data of 11 patient with IUI in our hospital were analyzed retrospectively.

方法回顾性分析了11例医源性输尿管损伤的临床资料。

10、Objective: To analyze relationship between various clinical factors and pregnancy rate of intrauterine insemination (IUI).

目的：探讨影响宫腔内人工授精（IUI）临床妊娠率的各种相关因素。

11、Influence of pelvic factors on pregnancy rate of IUI with husband's semen

盆腔因素对夫精人工授精成功率的影响

12、Objective To evaluate the ovulation effect of human menopausal gonadotropin (hMG) on patients undergoing intrauterine insemination (IUI).

目的总结尿促卵泡素（hMG）在宫腔内人工授精（IUI）中的促排卵效果，提高IUI的成功率。

13、Objective To detect negative wave shaped movements of endometrium in cases of IUI which had not been cured for a long time and to take measure to lift the rate of pregnancy.

目的在久治不孕的人工授精（IUI）病例中检测出负性子宫内膜波状运动并采取措施，提高妊娠率。

14、Effect of different time of insemination and number of motile sperm on IUI pregnancy rate

授精时机、活动精子总数对宫腔内人工授精临床妊娠率影响的研究

15、Then, you include the iUI JavaScript file that handles all the interactivity.

然后，包含iUI JavaScript文件，其中的代码处理所有交互操作。

16、The solution I found was to use PHP on my Mac OS X machine combined with Joe Hewitt's iUI toolkit.

我发现的解决方案是在Mac OS X机器上使用PHP，并结合使用Joe Hewitt的iUI工具包。

17、Results The numbers of IVF and IUI cycles increased from 781 and 185 in 1998 to 1180 and 503 in 2004 respectively.

结果在护理人员编制没有增加的情况下，每年体外受精-胚胎移植（IVF）周期数从1998年的781个上升到2004年的1180个。人工授精周期数从185个上升到503个。

18、Conclusion: The direct factors affecting the pregnancy rate of IUI were the age of female patient, the numbers of moving sperm and the endometrium thickness.

结论：IUI中女方的年龄、IUI活性精子数量和子宫内膜厚度是影响IUI妊娠率的直接因素。

以上是简答网为您整理的IUI怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于IUI的用法、IUI的释义、IU

I的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/IUI>

